



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດທີ 25 ພຶສຈິກາ 2018 (11- 25- 2018)

ອະທິຖານຂອບພຣະຄຸນ

ເມື່ອໃດທ່ານມີຄວາມຮູ້ສຶກດີທີ່ສຸດຕໍ່ຄວາມຮູ້ບຸນຄຸນ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນນີ້: ສະແດງຄວາມຊັດແຈ້ງຄວາມຮູ້ສຶກຂອບພຣະຄຸນແລະຄວາມໄວ້ວາງໃຈໃນຜູ້ນຶ່ງທີ່ຟັງຄຳອະທິຖານຂອງເຮົາ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຄວາມຮູ້ສຶກເຈັບປວດຄັ້ງຢູ່ໃຫ່ງຂອງຂ້າພະເຈົ້າເກີດຂຶ້ນເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ວ່າລູກຂອງຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມເຈັບປ່ວຍ. ລູກສາວຂອງພວກເຮົາຄົນນຶ່ງໄດ້ຖືກແຈ້ງບອກວ່າເປັນພະຍາດທີ່ບໍ່ສາມາດປິ່ນປົວໄດ້ຕອນທີ່ລາວຍັງເປັນເດັກ. ພັລຍາຂອງຂ້າພະເຈົ້າແລະຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມຮູ້ສຶກອັດອັນຕັນໃຈເມື່ອພວກເຮົາຕັດສິນໃຈໃຫ້ຢາປິ່ນປົວລາວ.

ໃນຕອນເຊົ້າພວກເຮົາເອົາລາວໄປໂຮງພະຍາບານ ຂ້າພະເຈົ້າຕື່ນແຕ່ເຊົ້າ, ອະທິຖານ. ໃນຄວາມເຈັບປວດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຄຳເວົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າເບິ່ງຄືບໍ່ມີຄວາມໝາຍ. ດັ່ງນັ້ນ, ຂະນະທີ່ພະຍາຍາມອະທິຖານ, ດ້ວຍເຫດຜົນບາງຂໍ້ຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າອອກມາແບບງ່າຍໆ, “ຂອບໃຈ.” ຄຳເວົ້າເຫຼົ່ານັ້ນແມ່ນເປັນຄວາມແຕກຕ່າງທີ່ສຸດສຳລັບສະຖານະການທີ່ພວກເຮົາປະເຊີນຢູ່ ປະມານສາມສິບນາທີຂ້າພະເຈົ້າຄູ່ເຂົ້າລົງໃນຄວາມມືດແລ້ວອະທິຖານດ້ວຍສຽງແຜ່ວເປົາ “ຂອບໃຈ.” ທີ່ໃຫ້ຄວາມສະຫວ່າງໃນການວິຈັຍພະຍາດລູກສາວຂ້ານ້ອຍ, ເບິ່ງຄືເປັນຄຳອະທິຖານທີ່ແປກຂອງການອະທິຖານຂອບພຣະຄຸນ, ແຕ່ຂ້າພະເຈົ້າສືບຕໍ່ອະທິຖານໄປເລື້ອຍໆ.

ເຊົ້າວັນຕໍ່ມາທີ່ໂຮງພະຍາບານ, ຫຼັງຈາກການທົດສອບວິຈັຍໂຣກແລ້ວ, ໝໍໃຫ່ງແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບວ່າບໍ່ມີອາການຂອງໂຣກປາກົດ ແລະທ່ານບໍ່ມີຄຳອະທິບາຍວ່າເປັນດ້ວຍເຫດໃດ. ຜົນການວິຈັຍເບື້ອງຕົ້ນນັ້ນຜິດບໍ່? ລູກສາວຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບການປິ່ນປົວບໍ່? ພວກເຮົາບໍ່ຮູ້, ແຕ່ນີ້ເປັນເວລາສາມສິບປີຜ່ານມາແລ້ວຍັງບໍ່ເຫັນມີປະຕິກິຣິຍາອາການຂອງໂຣກເລີຍ. ຂ້າພະເຈົ້າຊາບວ່າພຣະເຈົ້າມີຄຸນຄ່າແກ່ການຂອບພຣະຄຸນຂອງເຮົາກ່ອນທີ່ພວກເຮົາຮູ້ຈັກແຜນການຂອງພຣະອົງ.

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເພງສັຣເສີນ 138: 1-2

1 ຂ້ານ້ອຍຈະສັຣເສີນພຣະອົງດ້ວຍສິ້ນສຸດໃຈຂອງຂ້ານ້ອຍ ຂ້ານ້ອຍຈະຮ້ອງເພງສັຣເສີນຖວາຍພຣະອົງຕໍ່ໜ້າບັນດາພຣະທັງຫຼາຍ 2 ຂ້ານ້ອຍຂາບລົງມາຍັງພຣະວິຫານອັນບໍ່ຮູ້ສຸດຂອງພຣະອົງແລະສັຣເສີນພຣະນາມຂອງພຣະອົງເພາະຄວາມເມດຕາແລະຄວາມຈິງຂອງພຣະອົງ

ການຖວາຍຄຳຂອບຄຸນຕໍ່ພຣະເຈົ້າໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວເປັນການຖືກຕ້ອງຕໍ່ທ່າທິການຕອບສນອງຕໍ່ຂ່າວດີ. ເຖິງແມ່ນຜູ້ທີ່ບໍ່ເຊື່ອກໍຍັງເຮັດຢ່າງນັ້ນ. ໝົດທຸກຄົນໄດ້ສະແດງການອະທິຖານຂອບພຣະຄຸນໃນບາງເຣື່ອງ. ຜົນການສຳຣວດອັນນຶ່ງ, ແປດສິບແປດເປີເຊັນຂອງການສຳພາດໄດ້ເວົ້າວ່າເຂົາມັກຈະກ່າວຄຳຂອບພຣະຄຸນເມື່ອມີບາງສິ່ງທີ່ດີເກີດຂຶ້ນ, ພວກເຮົາຖືກຊຸກນຳດຶງດູດຄວາມສົນໃຈໃຫ້ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າເພາະເຮົາຮູ້ວ່າພຣະອົງຕອບສນອງອວຍພອນ

ພວກເຮົາ. ເມື່ອພຣະເຢຊູສິດສອນເຮົາເຖິງແບບຢ່າງການອະທິຖານ, ພຣະອົງໄດ້ເລີ່ມສັ່ງສອນພວກເຮົາໃຫ້ສັດຊື່ຕໍ່ພຣະເຈົ້າ.

ພຣະອົງໄດ້ເອີ້ນເຮົາໃຫ້ອະທິຖານເພື່ອຄວາມບໍ່ຮູ້ສຸດຂອງພຣະອົງ. “ພຣະນາມຂອງພຣະອົງເປັນທີ່ໂຄຣົບບູຊາ” (ມັດທາຍ 6:9ຂ). ໃນຮູບແບບດຽວ, ດາວິດຍົກຄຳຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າໂດຍເອີ້ນນາມຊື່ຂອງພຣະອົງ, “ຂ້ານ້ອຍຂາບລົງມາຍັງພຣະວິຫານອັນບໍ່ຮູ້ສຸດຂອງພຣະອົງແລະສັຣເສີນພຣະນາມຂອງພຣະອົງ. (ເພງສັຣເສີນ138: 2). ໃນຂະນະອະທິຖານແລະຂອບພຣະຄຸນແມ່ນເວລາທີ່ເຂົ້າໄກ້ສນິດແທ້ໆ, ຊຶ່ງມີຄວາມແຕກຕ່າງ. ການສົນໃຈການອະທິຖານວ່າພຣະເຈົ້າແມ່ນຜູ້ໃດແລະການເອົາໃຈໃສ່ອະທິຖານວ່າພຣະເຈົ້າເຮັດຫຼັງ. ພວກເຮົາມີຫຼາຍທາງທີ່ຈະຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າ, ແຕ່ດາວິດມັງຫວັງຢູ່ສອງຄຸນລັກສະນະພິເສດຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ເພິ່ນຂອບພຣະຄຸນເປັນພິເສດ.

- **ຄວາມຮັກທີ່ບໍ່ເຄີຍປ່ຽນແປງຂອງພຣະເຈົ້າ.** ໃນພາສາເຮັບເຮີຄຳວ່າຮັກສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນຄວາມໝາຍອາຣິມຫຼືຄວາມລະນຶກເຖິງ. ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ມີຕໍ່ໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນຄວາມຮັກຄວາມເມດຕາແລະການສະແດງຄວາມເມດຕາ. ຜູ້ແຕ່ງບົດເພງສັຣເສີນຈະຂອບຄຸນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າເພາະເພິ່ນມີຂໍ້ພິສູດຫລັກຖານທີ່ຊັດແຈ້ງໃນຊີວິດຂອງເພິ່ນ.

ໃນຂະນະທີ່ເຮົາກຳລັງພະຍາຍາມຈະອະທິຖານຫຼືມີຄວາມສັບສົນໃນການເວົ້າລົມກັບພຣະເຈົ້າ, ຄຳອະທິຖານແບບຢ່າງງ່າຍໆຂອງການຂອບພຣະຄຸນທີ່ສາມາດເລີ່ມໄດ້ ແລະພວກເຮົາສາມາດເຮັດໄດ້ໂດຍຕອດນັ້ນແມ່ນຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າສຳລັບຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ. ແບບງ່າຍໆຢຸດສົງຄາມແລ້ວສິ່ງສຽງແຜ່ວເບົາ, " ໂອອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ຂອບພຣະຄຸນທີ່ພຣະອົງຍັງຊົງຮັກຂ້ານ້ອຍ." ກໍສາມາດນຳເຮົາເຂົ້າໄປໃນຄວາມຮັບຮູ້ຂອງພຣະເຈົ້າອົງຊົງພຣະຊົນຢູ່. ໃນບົດເພງສັຣເສີນ, ດາວິດໄດ້ບັນລະຍາຍຄວາມຮັກພື້ນຄົງຂອງພຣະເຈົ້າ, ແລະດ້ວຍເຫດນັ້ນຈຶ່ງບໍ່ເປັນການເຮັດໃຫ້ຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາລົດໜ້ອຍຖອຍລົງຫຼືເປັນຄວາມຫຼົ້ມເຫຼວຂອງເຮົາ.

- **ຄວາມໄວ້ວາງໃຈຂອງພຣະເຈົ້າ.** ພຣະເຈົ້າຈະບໍ່ປະໂຫຍດໃຫ້ເຮົາຕົກຢູ່ໃນຄວາມມືດ. ພຣະອົງຈະຊົງປາກົດຕໍ່ພວກເຮົາ. ພຣະເຈົ້າສອນເຮົາໃຫ້ໄວ້ວາງໃຈໃນຄວາມເປັນຜູ້ຊຶ່ງພຣະອົງເປັນ, ພວກເຮົາເປັນຜູ້ໃດ(ຄົນບາບ), ແລະພວກເຮົາເປັນຜູ້ໃດໃນພຣະຄຣິດ. ເອົາງ່າຍໆແລະເປັນຄວາມຈິງຕອດທີ່ຈະສະແດງເຖິງການຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາສຳລັບຄວາມໄວ້ວາງໃຈຂອງພຣະອົງນັ້ນໃຫ້ເຮົາໄດ້ອ່ານພຣະຄຳພີໃນແຕ່ລະວັນກໍເໝືອນເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງກິຈະຜົນຈຳວັນ. ເມື່ອເຮົາອ່ານແລະເຫັນຄວາມໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະຄຳຂອງພຣະອົງ ພວກເຮົາກໍໃຫ້ຄຳຂອບຄຸນແລ້ວ.

ທ່ານສຸພາບສະຕຣິຄຣິສຕຽນທີ່ຮັກແພງຜູ້ທີ່ອາລັຍຢູ່ໃນການຊ່ວຍເຫຼືອຊີວິດຈະເສາະໃສໃນວິທີນີ້: “ ຂ້ານ້ອຍມີພຣະຄຳພີຂອງຂ້ານ້ອຍແລະຂ້ານ້ອຍຈະອ່ານຈົນກວ່າຂ້ານ້ອຍຈະອ່ານບໍ່ໄດ້. ຂ້ານ້ອຍຈະເປີດປື້ມເພງສັຣເສີນແລະຈະຮ້ອງຈົນກວ່າຂ້ານ້ອຍບໍ່ສາມາດຮ້ອງໄດ້. ຕໍ່ຈາກນັ້ນກໍຈະອະທິຖານຈົນກວ່າຂ້ານ້ອຍບໍ່ສາມາດອະທິຖານ. ແລະຈາກນັ້ນຂ້ານ້ອຍກໍຈະນັ່ງຢູ່ທີ່ນີ້ແລະຢູ່ໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຮັກຂ້ານ້ອຍ.

2. ເພງສັຣເສີນ 138: 3-6

3 ໃນມື້ທີ່ຂ້ານ້ອຍຮ້ອງທູນພຣະອົງໄດ້ຕອບຂ້ານ້ອຍ ພຣະອົງເພີ່ມກຳລັງຈິດໃຈຂອງຂ້ານ້ອຍ 4 ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າບັນດາກະສັດແຫ່ງແຜ່ນດິນ ໂລກຈະສັຣເສີນພຣະອົງເມື່ອພວກເພິ່ນເຫລົ່ານັ້ນໄດ້ຍິນພຣະທັມແຫ່ງພຣະໂອດຂອງພຣະອົງ.5 ແລະພວກເພິ່ນເຫລົ່ານັ້ນຈະຮ້ອງເພງເຖິງພຣະເສັ້ນທາງຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເພາະສະຫງ່າຣາສີຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້ານັ້ນໃຫຍ່ຫລວງ. 6 ເຖິງແມ່ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້ານັ້ນສູງຍິ່ງ ພຣະອົງກໍເຫັນແກ່ຄົນຕ່ຳຕ້ອຍແຕ່ພຣະອົງຮູ້ຄົນຈອງທອງໄດ້ແຕ່ໄກ.

ພວກເຮົາມີປະສົບການລະຍະເວລາຂອງການອິດເມື່ອຍ, ໂດຍສະເພາະຖ້າພວກເຮົາພະຍາຍາມທີ່ “ ຈະໃຕ້ທຽນ

ໄຂທັງສອງສິນ.” ເພື່ອນຂອງຂ້າພະເຈົ້າຄົນນຶ່ງຮູ້ເລື່ອງຄວາມເມື່ອຍລ້າທັງໝົດໃນຫຼາກຫຼາຍລະດັບ. ຫຼັງຈາກກັບມາຈາກການປ່າວປະກາດທີ່ອະເມຣິກາໃຕ້, ລາວໄດ້ຮູ້ວ່າລາວຕິດເຊື້ອໂຣກຊິກາໄວຣັສ. ພລັງຄວາມຕ້ານທານຂອງລາວແມ່ນຄ່ອຍໆອ່ອນເພັງລົງ. ລາວໃຊ້ເວລາອາທິດນຶ່ງລາວຈຶ່ງພື້ນຕົວຈາກການເຈັບປ່ວຍ, ແລະລາວເວົ້າວ່າສ່ວນທີ່ເລວຮ້າຍທີ່ສຸດຂອງອາການປ່ວຍແມ່ນການອິດເມື່ອຍທີ່ເກີດຂຶ້ນໄດ້ຕລອດເວລາແລະຄວາມອ່ອນເພັງທີ່ລາວຮູ້ສຶກ.

ເຊັ່ນດຽວກັບກະສັດດາວິດທີ່ມີປະສົບການຄວາມທ້ແທ້ໃນແຕ່ລະຂັ້ນຕອນຂອງຊີວິດ. ປາກົດການຄວາມທ້ແທ້ທາງດ້ານຮ່າງກາຍເທົ່ານັ້ນ; ຄວາມບໍ່ພໍໃຈຂອງເພິ່ນເບິ່ງຄືກັບມິຕິນປາຍສາຍເຫດມາຈາກຊີວິດຝ່າຍຈິດວິນຍານຫຼືອາຣິມຄວາມເປື້ອໜ່າຍຊີວິດ. ສິ່ງນີ້ໄດ້ເກີດຂຶ້ນກັບດາວິດ, ແລະອາດຈະເກີດຂຶ້ນກັບເຮົາດ້ວຍ. ໂດຍບໍ່ໄດ້ຄຳນຶງເຖິງຕົ້ນເຫດ, ຊີວິດຈິດວິນຍານແລະອາຣິມອາດສາມາດເຮັດໃຫ້ໝົດກຳລັງໃຈ ເຖິງວ່າຜູ້ທີ່ເຊື່ອມີຄວາມເຂັ້ມແຂງແຕ່ໝົດຄວາມອິດທິນ.

ພວກເຮົາທຸກຄົນຕ້ອງການການຟື້ນຟູຂອງພຣະເຈົ້າໃນບາງຈຸດ. ເຖິງແມ່ນວ່າຊີວິດຈິດວິນຍານຄຣິສຕຽນຈະເຮັດເຕີບໂຕເຕັມທີ່ສາມາດມີຄວາມຮູ້ສຶກເມື່ອຍລ້າ ແລະທ້ແທ້ເມື່ອເຫັນວ່າການທຳງານເບິ່ງຄືວ່າບໍ່ສຳເລັດແລະຮູ້ສຶກວ່າບໍ່ໄດ້ຮັບການຟື້ນຟູ. ຊາແລສ ສເປີເຈິນ ເປັນທີ່ນັບຖືຢ່າງກວ້າງຂວາງທີ່ເປັນນຶ່ງໃນນັກເຫດໃນປະຫວັດສາດ. ກຳລັງແຮງຈູງໃຈຂອງລາວແມ່ນສຸດຍອດໃນລະຍະເວລາທີ່ລາວມີຊີວິດຢູ່, ລາວຍັງຕໍ່ສູ້ກັບຄວາມເສົ້າສະເທືອນໃຈ. ຊຶ່ງເຮັດໃຫ້ລາວຖືກບັງຄັບໃຫ້ອອກຈາກທຳມາດເທສນາແລະຕ້ອງຢຸດລົງໃນທັນທີ.

ການເຮັດໃຫ້ໝົດກຳລັງໃຈອາດສາມາດເຮັດໃຫ້ເຮົາພ່າຍແພ້ແລະມີຄວາມຮູ້ສຶກໝົດພລັງຄວາມຕ້ານທານ. ແລະເຖິງແມ່ນວ່າມັນມີຄວາມສຳຄັນຕໍ່ການມີຊີວິດທີ່ຊອກຫາຢາມາໃຊ້ຢ່າງອະມັດຣະວັງສຳລັບບຸກຄົນຜູ້ທີ່ກຳລັງຕິດພັນຢູ່ກັບຄລິນິກຢ່າງເສົ້າໃຈ, ຜູ້ອະທິຖານກໍອະທິຖານຢູ່ເລື້ອຍໆເພື່ອຈິດວິນຍານຂອງເຮົາຈະມີຄວາມກະຕືລືລົ້ນ ເມື່ອພຣະເຈົ້າຟື້ນຟູຄວາມເຂັ້ມແຂງແລະພລັງງານຂອງເຮົາຂຶ້ນໃໝ່, ພວກເຮົາຄວນຂອບຄຸນພຣະອົງໃນທາງຄຳອະທິຖານ. ພຣະອົງເປັນຜູ້ໃຫ້ແລະພວກເຮົາຄວນຕອບສນອງດ້ວຍການຂອບພຣະຄຸນ.

ພຣະເຈົ້າຍິ່ງໃຫ້ແລະຢູ່ເໜືອການຊົງສ້າງຂອງພຣະອົງ, ເຖິງປານນັ້ນ “ ພຣະອົງຍັງຮັບຟັງຂໍ້ຄວາມຂອງຜູ້ທີ່ຖ່ອມຕົວ.” ພຣະອົງຕອບພວກເຮົາດ້ວຍຄວາມຮັກອັນຍິ່ງໃຫ້ແລະຄວາມເມດຕາສົງສານ. ພຣະເຈົ້າຈະບໍ່ລືມສິ່ງທີ່ເຮົາຕ້ອງການ. ເມື່ອເຮົາຕັ້ງໃຈສແວງຫາພຣະອົງທາງການອະທິຖານ, ພຣະອົງຈະເພີ່ມພູນຄວາມເຂັ້ມແຂງອິດທິນແລະຄວາມເຫັນໃຈຂອງພວກເຮົາ ແລະພວກເຮົາສາມາດວາງໃຈໃນພຣະອົງກັບທຸກສິ່ງທີ່ເຮົາຕ້ອງການໃນຊີວິດ.

3. ເພງສັຣເສີນ 138: 7- 8

7 ແມ່ນຂ້ານ້ອຍຢ່າງຢູ່ກາງຄວາມລຳບາກກາຍາກເຢັນພຣະອົງຈະສາວນຊີວິດຂ້ານ້ອຍໄວ້ ພຣະອົງຈະຢຽດພຣະທັດຂອງພຣະອົງອອກຕໍ່ຕ້ານຄວາມຮ້າຍຂອງສັດຕູຂອງຂ້ານ້ອຍແລະພຣະທັດຂອງພຣະອົງຈະຊ່ວຍຂ້ານ້ອຍໃຫ້ລອດພົ້ນ
8 ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະໃຫ້ສຳເລັດພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງແກ່ຂ້ານ້ອຍ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຄວາມເມດຕາຂອງພຣະອົງດຳລົງເປັນນິດຂໍຢ່າປະຖິ້ມພຣະທັດຖະກິດຂອງພຣະອົງ.

ກະສັດດາວິດເຂົ້າໃຈຄວາມບໍ່ປອດພັຍລະຫວ່າງການຢູ່ໃຕ້ການປົກປ້ອງຮັກສາແລະການຢູ່ດ້ວຍຕົນເອງ. ທ່ານເປັນກະສັດທີ່ສູ້ຮົບໃນສົງຄາມຜູ້ທີ່ມີສັດຕູທັງພາຍໃນແລະພາຍນອກຂອງອິສຣາເອນ. ດາວິດ ເດີນ “ເຂົ້າໃນເຫວເລີກຂອງຄວາມອັນຕະລາຍ.” ພວກເຮົາອາດຈະເວົ້າວ່າອັນຕະລາຍເກີດຂຶ້ນຕລອດເວລາເປັນປົກກະຕິເປັນປະສົບການຂອງເພິ່ນ. ອັນຕະລາຍທີ່ດາວິດປະເຊີນຢູ່ແມ່ນເຂັ້ມຂຶ້ນແລະເດົາບໍ່ໄດ້. ດາວິດວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າ. ສຳລັບດາວິດ, ການປົກປ້ອງຂອງພຣະເຈົ້າເປັນເລື່ອງສຳຄັນທີ່ຕ້ອງກະທຳຈະມີຊີວິດຢູ່ຫຼືຈະຕາຍ.

ດັ່ງນັ້ນເປັນດ້ວຍເຫດໃດ, ດາວິດຈຶ່ງຍອມປ່ອຍໃຫ້ບັນຫາຄຸກຄາມເພິ່ນ, ຄວນທີ່ກະສັດດາວິດຈະມີຄວາມເຊື່ອ

ພົ້ນໃນການປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນບໍ່? ພວກເຮົາພົບຄຳຕອບໃນຄວາມຮູ້ສຶກຂອງເພິ່ນໃນການຮູ້ພຣະປະສົງຂອງພຣະເຈົ້າສຳລັບຊີວິດຂອງເພິ່ນ. “ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະເຕີມເຕັມພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງໃນຂ້າງນ້ອຍ.” ສິ່ງນັ້ນເປັນຄວາມຈິງ, ຊຶ່ງເປັນຂໍ້ຍິນຍັນເຫດຜົນທີ່ພຣະເຈົ້າຈະປົກປ້ອງເພິ່ນຈາກການຮູ້ຈັກສັດຕູຂອງເພິ່ນດີເທົ່າກັບການຮູ້ຈັກຂໍ້ເລີກລັບຂອງສັດຕູທີ່ອາດຈະຊຸກເຊື່ອງໃນຄວາມຍ້ານກົວຂອງເພິ່ນ.

ໃນຂໍ້ 7-8, ພວກເຮົາໄດ້ຍິນດາວິດສະແດງຄວາມຮູ້ຄວາມເຊື່ອວາງໃຈຂອງເພິ່ນວ່າພຣະເຈົ້າຈະສຳເລັດງານຂອງພຣະອົງ. ກະສັດດາວິດຈະອະທິຖານດ້ວຍຄວາມເຊື່ອເພາະເພິ່ນຮູ້ວ່າເພິ່ນເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງແຜນການທີ່ຍິ່ງໃຫ່ງຂອງພຣະເຈົ້າ. ດາວິດຄວນຈະຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າທີ່ປົກປ້ອງຊີວິດຂອງເພິ່ນເຖິງແມ່ນວ່າໃນຊ່ວງທີ່ເພີຍຜ່ານອັນຕະລາຍ. ພວກເຮົາອາດຄິດວ່າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ເປັນຄົນສຳຄັນໃນແຜນການຂອງພຣະເຈົ້າຄືກັບກະສັດດາວິດ. ນັ້ນເປັນຄວາມຈິງ. ພວກເຮົາຮັບໃຊ້ພຣະເຈົ້າອົງດຽວກັນ; ພຽງແຕ່ມີຄຳຖາມຢູ່ວ່າພວກເຮົາໄດ້ເຊື່ອວາງໃຈພຣະເຈົ້າໃນທິດທາງດຽວກັບດາວິດເຊື່ອບໍ່? ພວກເຮົາຍັງຈະເຊື່ອໄວ້ວາງໃຈໃນແຜນການຂອງພຣະເຈົ້າວ່າຈະສຳເລັດທັງນ້ອຍແລະໃຫຍ່ຜ່ານທາງໄພພິນຂອງພຣະອົງ. ພວກເຮົາສາມາດດຳເນີນຊີວິດດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ, ການເຊື່ອພຣະເຈົ້າຈະປົກປ້ອງເຮົາອອກຈາກອັນຕະລາຍ. ເມື່ອເຮົາດຳເນີນຊີວິດດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ, ມັນເປັນການປົກປ້ອງຊ່ອຍເຫຼືອຂອງພຣະເຈົ້າຫຼາຍກວ່າອາລິມຄວາມຮູ້ສຶກຂອງເຮົາທີ່ເກີດຂຶ້ນ.

ເຊື່ອໄວ້ວາງໃຈພຣະເຈົ້າເປັນພື້ນຖານຂອງຜູ້ເຊື່ອທຸກໆຄົນ. ເມື່ອເຮົາອະທິຖານດ້ວຍການຂອບພຣະຄຸນ, ມັນສະແດງໃຫ້ເຫັນຄວາມເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າຈະເປັນຜູ້ເຕີມເຕັມພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງໃຫ້ສຳລັບເຮົາ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ການສເລີມສລອງວັນຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າສາມາດມີຄວາມໝາຍຫຼາຍສິ່ງສຳລັບແຕ່ລະບຸກຄົນ, ແຕ່ໝາກຫົວໃຈຂອງການຂອບພຣະຄຸນແມ່ນເປັນການສະແດງຄວາມເຊື່ອແລະການອະທິຖານ. ຈົ່ງເລືອກນຶ່ງໃນຂໍ້ນຳໃຊ້ຕໍ່ລົງໄປນີ້

- ❖ **ຈົ່ງຂອບພຣະຄຸນ.** ໃນແຕ່ລະວັນພາຍໃນອາທິດນີ້ຈົ່ງບອກພຣະເຈົ້າບາງເຣື່ອງທີ່ທ່ານຕ້ອງຂອບພຣະຄຸນພຣະອົງ.
- ❖ **ຈົ່ງຂຽນທຸກຢ່າງການຂອບພຣະຄຸນຂອງທ່ານ.** ຈົດເປັນລາຍລະອຽດ ເປັນລາຍການລົງໄປ ຂອງທຸກໆເຫດຜົນທີ່ທ່ານຕ້ອງຂອບພຣະຄຸນ. ອະທິຖານຕາມທຸກສິ່ງທີ່ຈົດໄວ້ເປັນລຳດັບແລະຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າສຳລັບທຸກຢ່າງທີ່ພຣະອົງອວຍພອນທ່ານແລະສຳຜັດຊີວິດຂອງທ່ານ.
- ❖ **ຂອບໃຈບາງຄົນ.** ຂຽນໜັງສືໄປເຖິງບຸກຄົນທີ່ທ່ານອະທິຖານເພື່ອແລະບອກຄົນນັ້ນວ່າທ່ານອະທິຖານຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າເພື່ອລາວໃນເຣື່ອງອັນໃດ. ລວມໄປເຖິງອະທິຖານເພື່ອວັນຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ.

ຖ້າພວກເຮົາຕ້ອງການໃຫ້ມີການເສີມຂຍາຍການອະທິຖານໃນຊີວິດ, ພວກເຮົາຈະຕ້ອງຮຽນໃຫ້ການຂອບພຣະຄຸນຕໍ່ພຣະເຈົ້າເປັນປົກກະຕິໃນຄຳອະທິຖານ. ແລະເມື່ອພວກເຮົາອະທິຖານຢູ່ເລື້ອຍ, ພຣະເຈົ້າຈະເຫັນຄຸນຄ່າຂອງຄວາມຮູ້ສຶກຂອບພຣະຄຸນຂອງພວກເຮົາເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຮົາຍັງບໍ່ຮູ້ແຜນການຂອງພຣະອົງ.

ອຸປຸຸມ ໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສັມພັນ www.lsb.org ແປໂດຍ VR.